
Projekt protokołu nr 51/2023
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 22 czerwca 2023 r.

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:33 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Michał Nowak
3. Adam Oczoś
4. Tomasz Scheller
5. Ewa Stogniew
6. Dominik Szustakiewicz
7. Sławomir Wołkowiecki

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
(en bloc) w sprawie rozszerzenia porządku obrad o dwa projekty uchwał:

- Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Miejskiego
Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu,

-Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do
realizacji zadania z zakresu właściwości województwa.

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. „Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania
problemu w zakresie połączenia dróg wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda
Milenijnego.

Wniosek o zamianę kolejności, aby „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic:
Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału
Gliwickiego” było po pkt. „Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z 18 maja 2023 r.”

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek , Ewa Stogniew

3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z 18 maja 2023 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z 18 maja 2023 r..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir
Wołkowiecki
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek , Ewa Stogniew

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego
na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej,
Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Artur Maruszczak, kierownik referatu
Planowania Przestrzennego Tomasz Jamielucha, przewodniczący komisji Adam Oczoś,
prezes firmy Eco Technology Innovation, radny Tomasz Scheller, radny Dominik
Szustakiewicz, radny Sławomir Wołkowiecki, radna Ewa Czubek.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego
na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej,
Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew



5. Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie połączenia dróg
wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda Milenijnego (w dniu posiedzenia
zostanie przedstawiona prezentacja). (punkt zdjęto z porządku obrad)

6. Realizacja zadań ekologicznych w ramach ograniczania niskiej emisji.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Artur Maruszczak oraz radny Tomasz Scheller

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg
publicznych w Kędzierzynie-Koźlu.

W dyskusji udział wzięli: radny Tomasz Scheller, radny Michał Nowak, radny Marek
Piasecki, radna Ewa Czubek, przewodniczący komisji Adam Oczoś,

Głosowano wniosek w sprawie:
Marek Piasecki wniósł, aby § 1 ww. uchwały otrzymał brzmienie:
„Rondu, zlokalizowanemu na osiedlu Pogorzelec, na skrzyżowaniu ulicy Gliwickiej z ulicą
Krokusów, którego położenie określa załącznik do uchwały, nadaje się nazwę „doktora
Anatola Majchera”:

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 2, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 0, nie przyjęła
ww. wniosku.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu dróg
publicznych w Kędzierzynie-Koźlu..

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś
PRZECIW (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Scheller
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały stanowiący inicjatywę uchwałodawczą Klubu Radnych
Sabiny Nowosielskiej – Koalicja Obywatelska.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu
obwodnicy Kędzierzyna-Koźla z ul. Sławięcicką.

W dyskusji udział wzięli: radny Tomasz Scheller, radny Michał Nowak.

Głosowano wniosek w sprawie:
Michał Nowak oraz Tomasz Scheller złożyli wniosek, aby w § 1 uchwały w sprawie nadania
nazwy rondu na skrzyżowaniu obwodnicy Kędzierzyna-Koźla z ul. Sławięcicką w miejsce
słów „Generała Józefa Hallera” umieszcza się słowo „Sławięcickie”:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, przyjęła ww.
wniosek.



Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu
obwodnicy Kędzierzyna-Koźla z ul. Sławięcicką wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego pod nr rej. 820/64, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
województwa opolskiego pod nr rej. 820/64, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na
drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Piastów-Powstańców Śląskich.

W dyskusji udział wzięli: radny Tomasz Scheller, radny Michał Nowak, zastępca prezydenta



Artur Maruszczak.

Głosowano wniosek w sprawie:
Michał Nowak złożył wniosek w sprawie:
1. wykreślenia słów „działkę nr 3427/110 oraz część działki nr 3427/103 k.m. 12 stanowiące

własność gminy Kędzierzyn-Koźle oraz” z §1;
2. dokonania stosownej zmiany załącznika graficznego;
3. wszczęcia procedury dotyczącej przedłużenia; ul. Walentego Fojkisa na działki 3427/110

i część działki 3427/103.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze
wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Piastów-Powstańców Śląskich wraz z
wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz
z przyjętym wnioskiem.



11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Miejskiego
Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Miejskiego Zarządu
Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu..

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do
realizacji zadania z zakresu właściwości województwa.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do
realizacji zadania z zakresu właściwości województwa..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
BRAK GŁOSU (1)
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Stogniew

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.



13. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

W dyskusji udział wzięli: radny Tomasz Scheller, zastępca prezydenta Artur Maruszczak.

14. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


